

APEEE Bruxelles II – Woluwe

ASSEMBLÉE GÉNÉRALE ANNUELLE 2022

Résolutions votées lors de l'Assemblée Générale Ordinaire le 31 janvier 2023 Resolutions voted at the Annual General Meeting on 31 January 2023

1	Résolution votée et approuvée à 67.15% majorité – 26.77% non – 4.38% abstention – 1.70% pas voté L'ASSEMBLÉE GÉNÉRALE approuve l'ordre du jour de l'Assemblée Générale Ordinaire du 31 janvier 2023.	Resolution voted and approved by 67.15% majority – 26.77% no – 4.38% abstention – 1.70% did not vote The GENERAL MEETING approves the agenda of the AGM on 31 January 2023.
2	Résolution votée et approuvée à 88.59% majorité – 2.18% non – 3.40% abstention – 5.83% pas voté L'ASSEMBLÉE GÉNÉRALE nomme comme scrutateurs: John Carroll, Maija Knutti, Vito Maltese, Milena Sardella, Eleonora Apponi-Battini, la dernière étant Présidente du Bureau électoral et fixe à 19 le nombre de « croix » maximum par bulletins.	Resolution voted and approved by 88.59% majority – 2.18% no – 3.40% abstention – 5.83% did not vote The GENERAL MEETING names as tellers: John Carroll, Maija Knutti, Vito Maltese, Milena Sardella, Eleonora Apponi-Battini, the last being Presiding Officer of the electoral Office, and fixes at 19 the maximum number of "crosses" per ballot paper.
3	Résolution votée et approuvée à 93.96% majorité – 2.17% non – 0.72% abstention – 3.15% pas voté L'ASSEMBLÉE GÉNÉRALE vote les membres du Conseil d'administration, en donnant des préférences sur une liste alphabétique de candidats, pour un total de 19 postes vacants.	Resolution voted and approved by 93.96% majority – 2.17% no – 0.72% abstention – 3.15% did not vote The GENERAL MEETING votes the members of the Board, by giving preferences on an alphabetical list of candidates, for a total of 19 vacant positions.
4	Résolution votée et approuvée à 77.59% majorité – 8.96% non – 7% abstention – 6.45% pas voté L'ASSEMBLÉE GÉNÉRALE décide que les résultats seront affectés au fonds des cinq départements correspondants. Cette affectation de fonds sera appliquée aux exercices budgétaires précédents et suivants.	Resolution voted and approved by 77.59% majority – 8.96% no – 7% abstention – 6.45% did not vote The GENERAL MEETING decides that the results will be allocated to the fund of the five corresponding departments. This allocation of funds will be applied to the preceding and following budgetary years.
5	Résolution votée et approuvée à 78.41% majorité – 7.39% non – 5.40% abstention – 8.80% pas voté L'ASSEMBLÉE GÉNÉRALE décide que le niveau des réserves financières calculé sur la base : des contrats de travail à durée indéterminée et déterminée; de l'indemnité de rupture des contrats de service et de prestations en cours ; de la valeur des investissements entrepris pour la durée de l'exercice en cours.	Resolution voted and approved by 78.41% majority – 7.39% no – 5.40% abstention – 8.80% did not vote The GENERAL MEETING decides that the level for financial reserves calculated on the basis: employment contracts of unlimited and limited duration; indemnity for the termination of ongoing service and supply contracts; the value of investments undertaken for the duration of the current financial year.
6	Résolution votée et approuvée à 80.12% majorité – 8.93% non – 3.46% abstention – 7.49% pas voté L'ASSEMBLÉE GÉNÉRALE approuve les comptes annuels 2021-2022 qui lui sont présentés et l'affectation des résultats qui y sont inclus.	Resolution voted and approved by 80.12% majority – 8.93% no – 3.46% abstention – 7.49% did not vote The GENERAL MEETING approves the submitted 2021-2022 annual accounts and the allocation of results therein.
7	Résolution votée et approuvée à 83.92% majorité – 7.02% non – 4.09% abstention – 4.97% pas voté L'ASSEMBLÉE GÉNÉRALE approuve le projet de budget 2022-2023 qui lui a été présenté	Resolution voted and approved by 83.92% majority – 7.02% no – 4.09% abstention – 4.97% did not vote The GENERAL MEETING approves the submitted draft budget 2022-2023.



8	Résolution votée et approuvée à 89.58% majorité – 4.17% non – 1.49% abstention – 4.76% pas voté L'ASSEMBLÉE GÉNÉRALE fixe la cotisation annuelle par famille pour l'année financière 2023-2024 à 52 euros, dont 6 euros par cotisation versée sont affectées au Fonds social.	Resolution voted and approved by 89.58% majority – 4.17% no – 1.49% abstention – 4.76% did not vote The GENERAL MEETING sets the annual contribution per family for the financial year 2023-2024 as equal to 52 euros, out of which 6 euros per contribution paid is allotted to the Social Fund.
9	Résolution votée et approuvée à 85.45% majorité – 4.25% non – 2.42% abstention – 7.88% pas voté L'ASSEMBLÉE GÉNÉRALE donne décharge au Commissaire pour son mandat concernant l'exercice comptable écoulé.	Resolution voted and approved by 85.45% majority – 4.25% no – 2.42% abstention – 7.88% did not vote The GENERAL MEETING gives full discharge to the Auditor for his mandate on the past financial year.
10	Résolution votée et approuvée à 83.18% majorité – 8.26% non – 1.83% abstention – 6.73% pas voté Le mandat de Commissaire venant à échéance à la date de la présente Assemblée Générale, celle-ci nomme la société SRL GROUPE AUDIT BELGIUM, avenue du Bourgmestre Etienne Demunter 5/10, à 1090 Bruxelles (Jette), représentée par Madame TUYTTENS Sophie, Réviseur d'Entreprises, pour un terme de trois ans venant à échéance à l'issue de l'assemblée générale ordinaire qui approuvera les comptes annuels pour les exercices budgétaires 2024-2025. Ses honoraires sont fixés à 4.600,00 € par an (hors TVA).	Resolution voted and approved by 83.18% majority – 8.26% no – 1.83% abstention – 6.73% did not vote As the mandate of the Auditor expires on the date of this General Meeting, the latter appoints the company BV GROUPE AUDIT BELGIUM, avenue du Bourgmestre Etienne Demunter 5/10, 1090 Brussels (Jette), represented by Ms TUYTTENS Sophie, Réviseur d'Entreprises, for a three-year term expiring at the end of the ordinary general meeting which will approve the annual accounts for the budgetary years 2024-2025. Her fees are set at € 4,600.00 per year (excluding VAT).
11	Résolution votée et approuvée à 82.35% majorité – 4.15% non – 1.04% abstention – 12.46% pas voté L'ASSEMBLÉE GÉNÉRALE approuve le rapport annuel pour l'année 2021-2022.	Resolution voted and approved by 82.35% majority – 4.15% no – 1.04% abstention – 12.46% did not vote The GENERAL MEETING approves the annual report for the year 2021-2022.
12	Résolution votée et approuvée à 79.36% majorité – 6.05% non – 2.49% abstention – 12.10% pas voté L'ASSEMBLÉE GÉNÉRALE donne décharge de sa gestion au Conseil d'Administration sortant pour l'exercice 2021-2022.	Resolution voted and approved by 79.36% majority – 6.05% no – 2.49% abstention – 12.10% did not vote The GENERAL MEETING gives full discharge to the outgoing Administrative Board for 2021-2022.

Wolfgang Münch
Président

